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Siden sidste års general forsamling har vi haft et stille år på Egemosecentret. Vores 

nye flotte toiletbygning er blevet bygget færdig, og den er blevet testet efter af alle 

vores deltagere på vores lejre og udlejninger. Samtidig er vi begyndt med nye 

planer og tanker omkring renovering af vores store overnatningshytte Hotellet, da vi 

har måtte indse at, fy bygget et helt nyt økonomisk ikke kommer til at ske, 

desværre. Vi har en god tegning og plan om hvad der skal ske, nu arbejder vi videre 

på det logistiske ift. Snak med komunen og bygge plan, så vi har så mange 

medlemmer der kan hjælpe med renovering og undgå at skulle aflyse for mange 

udlejninger. 

Vi glæder os også over et stigende antal nye unge medlemmer (16-24 år), som 

deler vores interesse og glæde for at være på vores ynglings spejdercenter. Vi er 

også begyndt at se en stigning i deltagere på Påskekursus og Seniortræf, som var 

de lejre som kom dårligst ud af Covid-19 pandimien.  

  

Vi glæder os til endnu et fantastisk spejder år, med glade og udfordrede spejdere og 

ledere  

  

Mvh 

Lucas Westh 

Bestyrelsesforperson – Egemose Centret 

  


